
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 844
I forlængelse af samråd om videoovervågning af det offentlige rum, som spør-
gere havde indkaldt til, hvor ministeren tilkendegav at ville undersøge kommu-
nernes behov for videoovervågning, bedes ministeren redegøre for plan og
opfølgning, herunder hvor langt er ministeren i processen og hvad er tidsper-
spektivet er, samt oplyse om ministeren vurderer at f.eks. Kolding kommune
og andre kommuner vil få mulighed for sætte videoovervågning op i nær frem-
tid, så frem de ønsker det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina
Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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